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INTERPELACJA

Dotyczy: oznakowania poziomego przejść dla pieszych oraz odnowienie pasów
na Osiedlu Wenedów.

W związku z sygnałami jakie otrzymuję od mieszkańców Osiedla 
Wenedów proszę o namalowanie pasów oznaczających przejście dla pieszych 
oraz odnowienie już istniejących.

Miejsca gdzie według mieszkańców powinny znajdować się oznakowane 
przejścia dla pieszych wskazuję na dołączonej mapie sytuacyjnej oraz 
dokumentacji fotograficznej.

Z poważaniem

BIURO RADY MIEJSKIEJ
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